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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 

9.1.2025 - rektorát ČVUT 

zápis provedl: Pavel Mašinda 

 

začátek zasedání: 18:25 

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)  

Program zasedání 
1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.) 

2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.) 

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.) 

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)   

5. Schválení zápisu z 17.12. 2024 (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.) 

6. Diskuze s Rektorem ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: 30 min.) 

7. Schválení Fondu prezidenta (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 20 min.) 

8. Žádost o čerpání z Fondu projektů -  Inaugurace prezidenta SU (vede: B. Goláňová, 
typ: hlasování, 10 min) 

9. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: dle potřeby) 

10. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby) 

TPPPPPPP (vede: Š. Tichý, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 
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Usnesení 2025-01-01: 

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského 

parlamentu konaného dne 9. 1. 2025 zaslaného do konference Parlamentu dne 7. 1. 2025 

v 18:40. 

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato 

 

2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.) 

Silicon Hill (M. Vadlejch): Znovu se vyhlásily volby na bloku 2. Centrála má připravený 

návrh rozpočtu a hlasuje se o tom, kdy bude rozpočtové představenstvo. Dorazily nové 

switche, z toho máme radost.  

 

Pod-O-Lee (K. Pilná): Nastoupil nový úklid. Zatím to není úplně vyhovující. Máme 

vyhlášené volby na předsedu klubu. Řešili jsme problémy. Např. stoupačky na bloku F, 

nebo problémy se střechou. V prosinci se propadla vozovka v areálu, ta je již opravena.  

 

Buben (S. Drotár): Od posledného parlamentu se nic neudálo. Bylo pár akcí k vánocům a k 

novému roku. Od nového roku řešíme smlouvu na pronájem klubovny. 

 

Sincoolka (A. Moravec): Proběhla jedna vánoční akce v multimediální místnosti. 
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Hlávkova kolej (): Nikdo není přítomen. 

Orlík (F. Hemerka): Moc se toho nestalo. Promítáme informace z klubu. Řešíme hlášení o 

stavu klubu. 

 

Masařka ():  Nikdo není přítomen. 

 

Fakultní klub BION (M. Verbovský): Příliš se toho v BIONu přes Vánoce nestalo. Máme 

naplánované setkání s novým vedoucím ubytovny GDM, který se zatím jeví velmi 

sympaticky a navazuje na předchozí nadstantardní vztahy. Připravuje se Kladenský 

majáles a Seznamovák. Také samozřejmě připravujeme hlášení o stavu klubu a čekají nás 

v letním semestru volby. 

 

AVC ČVUT (V. Petráček): Podíleli se na spoustě věcí, například na debatě s prezidentem. 

 

eFDrive (B. Goláňová): Proběhl Vánoční večírek, který byl menší než obvykle, ale moc fajn.  

 

BEST (J. Votrubec): Řeší se přepočítávání budgetu. Plánují se akce na další rok. Zároveň se 

řeší naše prostory, které máme pronajaté nebo půjčené. 

 

FIT++ (M. Široký): Proběhly Vánoce. Zároveň jsme vyhlásili volby. 
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ESN (K. Houšková): Máme nové vedení a měli jsme Silvestr. Chystáme se na orientation 

week. 

 

STOH (M. Pejchar): Ukončili jsme turnajovou ligu. Zúčastnili jsme se Vánoc na FELu a FITu. 

 

Klub Čajovna (M. Oravkin): Máme zvoleného nového předsedu. Průběžně otevíráme, ale 

přes zkouškové máme omezený provoz. 

 

+/-FEL (T. Havel): U nás se toho moc nestalo. Jsme v hibernačním režimu, další věci 

budeme řešit od nového semestru. 

 

zaČVUTění (T. Pokorný): Naši členové se zúčastnili několika akcí ke konci roku. Vánoční 

večírek byl vydařený. Přibyl nám nový gauč do skladu na Strahově. Nově už dlužíme SU 

pouze cca 40 000. 

 

GALIBI (D. Msallam): Příliš se toho nestalo. Byl zvolen nový předseda Michal Mráz. 

Aktuálně nás čekají deskovky. 

 

IAESTE (): Nikdo není přítomen. 
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Engineers Prague (T. Petrášek): Měli jsme jedno utkání v prosinci a v úterý jsme měli 

přátelák s Metrostavem. 

 

ESC (T. Dub): U nás se udála svařáková akce. Pořádali jsme to spolu s ostatními kluby na 

strojárně.  

 

Křesťanský klub ():  Nikdo není přítomen. 

 

Seznamováky FIT (Š. Pechman): Od posledního zasedání se nám podařilo stát se externím 

klubem Studentské unie a podařilo se nám získat post delegáta. 

 

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.) 

O. Štorc: Proběhlo zasedání AS. Probíralo se zvyšování kolejného, ale to se neprojednalo. 

Budeme to dál řešit. Zároveň se řešilo vyhlášení voleb rektora. 

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.) 

P. Mašinda: Na Praze 6 se vyměnili lidé a najednou nám byly schváleny všechny žádosti o 

dotace. Takže pokud byste někdo pořádal větší akci na Praze 6, tak neváhejte využít 

možnosti žádat o dotace od MČ Praha 6. 
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M. Verbovský: V pátek 31. 01. proběhne Novoroční bowling se SUZem. Tato akce by měla 

podpořit přátelské vztahy. Všichni jste zváni. Kdo si objednával merch, tak se ho zhruba do 

2 až 3 týdnů dočká. Kdyby se chtěl někdo přidat do kalendářů a PR nebo HR konference, 

tak mi neváhejte napsat. Čekají nás akce jako SOA Band Contest, která je pro nás prioritní. 

Zároveň se chystá Uni Band Contest, kde mám kontakt na organizátory. Bude se konat 

spousta akcí a festivalů, většina už je v kalendáři. Ještě pošlu přehled do PAR. A kelímky 

budou! 

 

B. Goláňová: 9.2. proběhne inaugurace prezidenta. Pozvánky budou zaslány předsedům. 

Je to z neděle na pondělí. 

 

M. Verbovský: Ještě abych nezapomněl, tak proběhne hlasování o termínu 

Kombinovaného PR/HR setkání, na které jste všichni zváni.  

 

Š. Tichý: Od 1.1. se stalo několik věcí. Je potřeba udělat hlášení o stavu klubu, týká se to 

všech interních klubů. Dále nás čekají odvody, týká se vás to pokud máte členské 

příspěvky. Dále nás čekají výročky do konce února. Posílejte to zatím mě, nebo do 

konference PAR. 

Včera proběhla debata studentů s prezidentem. Myslím, že to bylo přínosné. 

Na posledním Parlamentu se řešily provozní náklady. Do 30. 6. se musí opravit. Zkusím co 

nejdříve vykopnout doodle na datum. Bylo by vhodné udělat školení finanční gramotnosti, 

aby se to mohlo optimalizovat. 
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5. Schválení zápisu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.) 

Usnesení 2025-01-02: 

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského 

parlamentu konaného dne 17.12.2024 zaslaný do konference Parlamentu dne 9.1.2025 v 

19:05. 

OHP: 13; 11:0:2 – Usnesení bylo přijato 

 

6. Diskuze s Rektorem ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: diskuze, čas: 30 min.) 

Š. Tichý vítá rektora ČVUT Vojtěcha Petráčka a předává mu slovo 

 

V. Petráček: Chtěl bych popřát hodně štěstí v novém roce. Když budete potřebovat záštitu 
na nějaké festivaly, tak stačí napsat. Moc se na vaše festivaly těším. Letos je můj poslední 
rok ve funkci. Chceme vám ještě vylepšovat univerzitu. Například plánujeme centrum pro 
kvantové výpočty. Jsme členem velkého konsorcia, které to řeší. Rozbíhajících projektů je 
celá řada. V letošním roce bych chtěl najít radikálnější řešení v oblasti kolejí, aby se stalo 
něco víc než jen drobná korekce. Chceme najít finanční zdroje. Snažíme se najít cestu přes 
Evropskou rozvojovou banku. Chceme udělat modelové metody, jak by to mohlo fungovat. 
Zároveň hledáme modelové řešení PPP projektu. Potřebujeme cenové rozvrstvení, za co 
se ubytovává. Snažíme se najít vzorový projekt řešení - cca jeden Strahovský blok. Rádi 
bychom připravili možnosti, jak s tímto postupovat. Jsou možnosti, aby se v budoucím 
období do tohoto více hráblo, je to potřeba. 

Pokud jde o zvyšování kolejného, tak to je ekonomická nutnost. Bavili jsme se s ředitelem 
o řešení, které by Vám přišlo vstříc. Zvedne se to o inflační číslo, protože se nezvýší 
minimálně první dva měsíce. Musíme se sejít na půl cesty.  
Jsme Studentská unie ČVUT.        

Strana 7 



Studentská unie ČVUT 

Jugoslávských partyzánů 1580/3  
160 00 Praha 6  

https://su.cvut.cz 
 su@su.cvut.cz 

 

 

 

V průběhu roku přijde období, kdy se bude řešit nové vedení. Budou vznikat otázky na 
kandidáty, které vzniknou v senátu nebo ode mě. Bude to zajímavá a pro školu kritická 
perioda. Rozpočet budeme mít přes 8 miliard, bude to kritický rok. Bude zajímavé si 
přečíst, jak to vidí kandidáti. Je potřeba, aby se seznámili s tím, co řešíme.  

Jednak nás čeká politická turbulence a výsledek novely vysokoškolského zákona a měl by 
být schvalován ke konci ledna. Doktorská stipendia by měly platit od podzimu, změna v 
akreditacích od 1.7. Studující rodiče si budou moci požádat o pomoc na hlídání. Toto je 
nejistota, která tu novelu v senátu ohrožuje. 

Pakliže by sem chtěla přijít nějaká strana nebo hnutí a dělat neklid, tak byste na to měli 
být připraveni. Záleží čeho se týkají zákony akademické svobody. Strany a hnutí bychom 
měli ze školy vytlačit, ale bude tlak extremistů do veřejného prostoru a školství. Kdyby se 
něco takového dělo, tak nám to můžete říct. Akademická půda by měla být stabilní s 
racionálním řešením.  

Těším se na další starty raket. Máme spoustu technologií a na akce, kde se tyto věci 
prezentují, se moc těším. Stejně tak se těším na rektorský den. Až někdo vyhrajete 
rektorský pohár, tak ho berte za lva, ať se neutrhne. 

 

Š. Tichý: Máte nějaké informace o kampusu Strahov? 

 

V. Petráček: Něco se namalovalo a hýbe se s tim. Na rekonstrukci je to docela rychlý 
proces. Prvního kusu patra bychom se mohli dočkat brzy, ale netroufnu si tvrdit kdy. 

 

V. Fišer: Jak to vypadá s rozšířením CIIRC a novou budovou FITu? 
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V. Petráček: Snad už se vyjasnili nejasnosti mezi děkanem a architekty. Projektová 
dokumentace by se měla teď doinvestovat, je to dražší než původně. Je dobré být 
připraven. Peníze na hlavní stavbu nejsou. Jakmile se otevře možnost úvěrů s 
garantovanou výší úroků, tak bude načase stavět, kde je to potřeba. Budova C je první 
možnost, uvažuje se také o multidisciplinárním centru u motola a o rekonstrukci dopravky. 
Tyto věci máme v kolečku s děkanama rozpracované. V rámci halovek se uvolil děkan 
Páta, že by chtěl investovat čas se stakeholdery. FIT se celý nevejde do budovy C, takže by 
šel i do halovek. Budeme nově přebírat prostory v Betlémské kapli, tam půjde rektorát a 
CIIRC půjde FITu a Stavebce v čase rekonstrukce, bude to v druhé polovině roku. Další 
prostory pro Stavebku budou v Motole. Děkani Stavebky a Fitu se musí dohodnout. 

 

K. Pilná: Dlouhodobě řešíme problémy s dodavatelskými službami na kolejích a standard 
tam není, proto je nepříjemné a těžko pochopitelné zdražování. Havarijní stavy nejsou 
dlouhodobě řešené. Ubytovaní tyto problémy vidí, ale nevidí řešení.  

 

V. Petráček: Technické detaily musíte řešit s panem Ředitelem. Ve všech diskuzích jsou 
rozdělené náklady s investicemi a s provozem. Celý systém debatě o zvýšení kolejného, vy 
nemáte historickou paměť v tomto, stav je dlouhodobě špatný. Takto se ty náklady tlačí 
až na úroveň, která je ekonomicky mimo, je to historický vývoj a držíme se jistoty, že se to 
tak nedá dělat. Řešení je postavit nové baráky, třeba z toho PPP nebo úvěry. Ten 
ekonomický systém je komplikovaný a je  na dorazu, vzniklo to na dlouhodobém 
udržování.  Ministerstvo neumožnovalo investici a Evropská unie nás stejně tak odřízla. 
Vše, co se děje v rámci SÚZ, je teď auditováno, paní auditorka nyní vše prochází. Vše nám 
zatím připadá v pořádku, oni jsou prostě dotlačeni nakraj a musí nějak reagovat. Bez úvěru 
se z toho nevyhrabeme. Úvěrovou kapacitu máme na 5-7 miliard úvěru, při garantovaném 
1% je to pod inflací a bereme to okamžitě. Nevíme, proč se panu ministrovi financí do toho 
nechce. Až se jim do toho bude chtít, tak musíme jít do stavění co nejrychleji. 
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K. Pilná: Řešíme služby, a to že nedochází k naplnění standardu služeb, ubytovaní by to 
měli dostat. 

 

V. Petráček: Na tom je vidět, že drhneme o kamenné dno. 

 

S. Drotár: Jakto že se po rekonstrukci stejně objevují problémy? 

 

V. Petráček: To souvisí s kvalitou zhotovitele. Během covidu byly velké problémy. Je tam 
riziko neodhalení při rekonstrukci, a když zjistíte, jaký zhotovitel je po výběrovém řízení, 
tak s tím nic neuděláte, musíte to kontrolovat a prohánět je. Možná je to také problém s 
plochou střechou. Ale podle mě to bylo nekvalitním zhotovením. 

 

K. Pilná: V rámci řízení s tou firmou se prý peníze nevrátili. 

 

V. Petráček: Penále šla zpět do státního rozpočtu, díky dotaci. Nemusí se tvořit odpisy, 
což je zase výhoda dotací. 

 

V. Pekárek: Mě by zajímalo, jak je možné, že SÚZ, potažmo celý ČVUT, schvaluje rozpočet 
na konci roku, na který ho schvaluje. 
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V. Petráček: Náš rozpočet je odvislý od toho, co nám vstupy v daném roce dají. Ty 
přicházejí v únoru. Na základě toho se dělá metodika pak rozpis, a pak si součásti udělají 
vlastní rozpočty, pak je další kolečko. Dá se to stihnout v červnu. Řešili jsme tam další 
problém, tak se to protáhlo přes prázdniny. Minulý rok jsme řešili politickou dohodu, jak 
snižovat rozpočet rektorátu. Algoritmus rozpočítávání se stihne v červnu, a pak zbývající 
procesní nebo politické věci to mohu více protáhnout. Nedá se kvůli všem kolečkům a 
předkládacím dobám nic dělat. Čeká se na dotace a peníze od ministerstva pak DKRV a 
peníze na vědu, pak parametry rozpočtu F a dál. Tyto čísla se musí sejít, aby dalo počítat s 
tím, co je do rozpisu. Děkani vidí rádi situaci, kdy vidí, na jakých penězích budou operovat, 
takže se čeká, až se ty peníze budou moci odhadnout. V průběhu roku se pak ještě 
započítávají granty a doplňkové činnosti. 

 

Š. Tichý: Stále platí, že jsou ubytovaní uprchlíci z Ukrajiny, nebo jestli se toto nějak řeší, 
protože to trošku kazí ubytovanou komunitu na bloku. 

 

V. Petráček: O redislokaci jsme nemluvili. Nemůžeme je nechat na holičkách. Slíbili jsme , 
že jim pomůžeme. Můžete nějaké problémy komunikovat s panem ředitelem. 

 

Š. Tichý: Ten se odkazuje na Vás. On se necítí, že může rozhodovat. 

 

V. Petráček: Nápad na redislokaci nepřišel, ale můžeme se pobavit, jakou formou to bude 
fungovat. A to že tam zůstanou je lidská a politická nutnost. Jestli je smysluplné řešení 
nějaké jiné, tak to můžeme probrat. 
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J. Čapek: Mám dotaz ohledně investic. Proč nemůžeme sami dohlížet na rekonstrukce? 
Když máme Např. stavební fakultu. 

 

V. Petráček: Na tyto věci musíte mít profesní certifikaci, měl by to být specialista a ne 
student nebo učitel. Malé věci si děláme sami, ale na větší věci nemáme kapacity. 
Kdybychom měli mít vlastní lidi, co to budou kontrolovat takto bude ekonomicky horší než 
to outsourcovat.  

 

M. Verbovský: Kdo by mohl být váš nástupce? 

 

V. Petráček: Uzávěrka je konec května. Brzy se ukáže, koho by tato záležitost zaujala. Já 
jim pak budu říkat, co to obnáší, ta práce je dost drsná. Já budu komunikovat, o čem to je a 
koncem května se uvidí. 

 

Š. Pechman: Co považujete za největší výzvu posledního roku a co je největší úspěch. 

 

V. Petráček: Největší výzva je kontinuální proces, aby škola byla připravena na to, co se 
má a může odehrávat ve státě a kolem nás a předání a nasměrování nástupců. V 
předešlých období se lidi dost hádali a nesnášeli se a tohle nyní přestalo a škola je 
schopná pracovat koherentně. Toto stálo hodně let práce. Kdybych měl říct globální cíl, co 
se povedl, tak je to toto. Naučit lidi aby spolu začali mluvit, dá se to použít i jinde, jako 
měřitelný výsledek. 
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7. Schválení Fondu prezidenta (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 20 
min.) 

Bod se přeskakuje do příchodu M. Jirmanové 

 

M. Jirmanová promítá čerpání z fondu prezidenta 

 

M. Jirmanová: Tento rok jsme dělali jen nutné provozní věci, co se platili, pro kontext jsem 

poslala rozpočet. Hlavně jsme byly v plusu díky Ahoj techniko, díky fundraisingu. Proto se 

nemuselo čerpat víc z fondu prezidenta. 

 

K. Pilná: Na minulém parlamentu jsem se ptala, jak to vypadá s účtama a zůstatky. 

Nevíme, jak to tam vypadá.  

 

Š. Tichý: Telefony se již neřeší, to se přeposílá mezi kluby. Pokud bude schválen fond 

prezidenta, tak to tam být může. 

 

K. Pilná: Nejsou rozúčtované telefony za Q4 2024. 

 

Š. Tichý: V rámci toho co se posílalo, tak tam finální částka není, protože to Vojta zatím 

nepřepočítal. 
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K. Pilná: Jak se to bude řešit, než bude rozpočet schválen? 

 

Š. Tichý: Provizorně to může být řešeno právě z fondu prezidenta, který to kryje. Je možné 

ty položky z fondu prezidenta přesunout. Může se na to udělat zvlášť položka v rozpočtu, 

a pak to přesunout. 

 

M. Jirmanová: Telefony a fond prezidenta byl minulý rok v lednu, byla jsem si jistá jen 

fondem prezidenta, proto je tu zatím jen ten. 

 

Š. Tichý: Nechceme předkládat rozpočet, který by padl na naše nástupce, my jsme to tak 

měli taky. Hlavní myšlenka je taková, že by to měli dělat naši nástupci. 

 

K. Pilná: Co plánuje platit teď? 

 

M. Jirmanová: Bude se platit doména Lesamáje, Silicon Hill si už bude platit svoje. Budou 

tam výdaje ze včerejší debaty, což je cca 6000. Dále tam bude novoroční bowling a ty 

telefony. 

 

Probírají se zůstatky na účtech 
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Usnesení 2025-01-04:  

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Fond prezidenta pro rok 2025 ve 

výši 50 000 Kč. 

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato 

8. Žádost o čerpání z Fondu projektů -  Inaugurace prezidenta SU (vede: B. 

Goláňová, typ: hlasování, 10 min) 

B. Goláňová: Bude se to konat 9.2. v Recharging baru. Musíme si to schválit, protože se to 

z něčeho financovat musí. Je tam čas navíc, protože faktury chodí se zpožděním. 

 

R. Selvek: Proč neodělujeme bar a fotografa? 

 

B. Goláňová: Tak to upravíme. 

Společný účet je pro všechny hosty. Rektor nebo organizátoři budou moci mít pásky. 

Lístky půjdou předsedům, takže se domluvte, nebo dejte vědět, že chcete přijít. 

 

Probíhá debata ohledně položky fotografa. Rozhodlo se zůstat u původní varianty bar a fotograf 

v jedné položce. Mezi kluby půjde email s prosbou najít fotografa. 

Usnesení 2025-01-03: 
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Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje čerpání z Fondu projektů ve výši 

35 000 Kč pro účely akce Narozeniny SU ČVUT zaslané do parlamentu dne 7.1.2025 v 

17:00. 

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato 

 

9. Rámcová smlouva s ČVUT  (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: dle 

potřeby) 

Š. Tichý: Posun je takový, že na ČVUT šla informace o odsouhlasení izolace sítě (firewallu) 

a současná situace je taková, že uháníme ředitele VICu a právní, aby si předali informace a 

vytvořili draft smlouvy o konektivitě, která nahradí rámcovku. Poslední informace je 

taková, že nám informace dají do smlouvy a my je pošleme do parlamentu a v rámci revizí 

si to upravíme. Původní deadline je 15.1., ale pragmaticky čekám konec týdne. Nemůžeme 

zaručit, záleží na druhé straně. Samotné podepsání padne s největší pravděpodobností na 

dalšího prezidenta. I když mně končí mandát, tak chci na řešení tohoto pokračovat i po 

konci mandátu. Jako na jediné věci. Předávání mandátu by, proto řešení rámcové smlouvy, 

nemělo nijak zabrzdit.. 

 

Vrací se na bod 7 

10. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby) 

Š. Tichý: Engineers Prague změnily stanovy a podle našich stanov musí být projednány. 
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T. Petrášek: Milovníci čtení stanov si mohli všimnout, že došlo ke změně z patkového 

písma na bezpatkové. Dále už tam nejsou zmínky o VŠE a ČZU. Je to spolek ČVUT. 

Představenstvo je nově na 5 let. Takhle je to v rychlosti shrnuté. 

 

Š. Tichý: Takže jsi takový hokejový Chat GPT. 

 

R. Selvek: 5 roků je fakt dlouhá doba.  

 

M. Pechman: Můžou se nechat zvolit znovu na dalších 5 let? 

 

T. Petrášek: Ano, je tam zmíněno, jak to zaniká, ale můžou se nechat zvolit znovu. 

Současný prezident Aleš příhoda to například dělá už 10 let. 

 

S. Drotár: Proč chcete měnit font? 

 

T. Petrášek: Vibujeme s dobou. 

 

M. Kochman: Máte duplicitní číslování. 
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T. Petrášek: Jsem moc rád, že to jen projednáváme, a že to nemusíme schvalovat. Tohle 

musíme opravit. 

 

R. Selvek: Vaše stanovy působí tak, že pár lidí se nechá zvolit, a pak mohou vše vést 

strašně netransparentně a vše může zprivatizovat. Fakt byste měli zapracovat, aby 

alespoň zápisy byly veřejné. 

 

T. Petrášek: Dalším bodem je, že budeme mít hokejovou bitvu i tento semestr a já 

přebírám řešení po Ondrovi Váňovi. Kdo chcete prezentovat svůj spolek na bitvě, tak mi 

napište a něco vymyslíme. Je to 13.3. v Tipsport aréně. 

 

S. Lepič: Neví někdo z přítomných, jak to bude s novou centrálou a novým prezidentem. 

Zajímá to někoho? 

 

M. Vadlejch: Delegáta za klub Silicon Hill to určitě zajímá. 

 

Š. Tichý: Zvolený prezident řešil tento týden bakalářku, kterou odevzdával a brzy bude mít 

státnice, takže je dost zatížen tím. To, že nestihne schválit centrálu je sice blbé, ale není to 

konec světa, bude sice porušovat stanovy, ale neznamená to, že by musel skončit a 

všechno by zaniklo. 9.2. nevybuchne bomba, ale bude to ongoing problém. J. Šebák si 

schvaloval centrálu taky v únoru, ale 7.2. takže pravděpodobně před začátkem mandátu. 
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V rámci stanov jsme jmenováni spolu s mandátem Maky, takže nám končí mandát 9.2. a 

10. to začíná Karlovi a centrála není. Teoreticky porušuje stanovy protože centrála musí 

mít 3 členy, ale je to řešitelný problém. Nikdo ale nebude moci pozastavovat kluby a 

vylučovat členy. 

Kdyby se něco stalo a nedopadlo by to, tak jsou mechanismy, které to řeší. Pravomoci 

prezidenta by přešly na delegáta klubu  s největším počtem hlasů ve shromáždění klubů. 

 

S. Lepič: Je to stav, který akceptujeme? 

 

B. Goláňová: Čeká se na vyjádření Karla. 

 

V. Pekárek: Je možné to schválit Per Rollam? 

 

M. Jirmanová: Je to hlasování o lidech, takže bychom chtěli tajné hlasování, což stanovy 

neumožňují. 

 

P. Valach: Pokud nebude vyhlášen parlament před koncem mandátu, možná by mohl být 

mimořádný parlament, aby se řešila budoucí centrála. 
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Řeší se datum potencionálního únorového parlamentu před koncem mandátu současné 

prezidentky 

4.2. 11 hlasů 

5.2 13 hlasů 

6.2 13 hlasů 

 

Š. Tichý končí zasedání ve 21:33 
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